
 

Nasza Wspólnota 
nr 219                                       21 kwietnia 2024 r. 

     
Rektorat pw. św. Michała Archanioła w Przemyślu 

ul. Bakończycka 5, 37-700 Przemyśl 
tel. 507 070 550, e-mail: t.picur@libero.it 
strona internetowa: michal.przemyska.pl 

 
 

Msze św. i intencje: 22-28 kwietnia 2024 r.  

22.04, poniedziałek, godz. 17.00 
O Boże błogosławieństwo dla ks. Sebastiana 
 

23.04, wtorek – uroczystość św. Wojciecha, patrona Polski, godz. 17.00 
++ Jan, Rozalia, Helena 
 

24.04, środa, godz. 17.00 
O szczęśliwą operację dla Magdy 
 

25.04, czwartek – święto św. Marka, Ewangelisty, godz. 8.00 
+ Zbigniew 
 

26.04, piątek, godz. 17.00  
+ Stanisław Radochoński 
 

27.04, sobota, godz. 17.00 
Za Zofię i Jana Oleszczuk – z okazji 50. rocznicy ślubu 
 

28.04, V niedziela Wielkanocy 
9.00: ++ Kazimierz (4. rocz.), Józefa i dusze w czyśćcu 
11.00: O pomyślne zdanie matury dla Kacpra  
 

 



 

Ogłoszenia 
 

◆ Dziękuję serdecznie: 
- Danucie Gołdas i Grażynie Rachwał – za kwiaty i sprzątanie kaplicy, 
- Magdalenie Sawickiej – za kwiaty ofiarowane do kaplicy.  

◆ Dzisiaj Niedziela Dobrego Pasterza, która rozpoczyna Tydzień Mo-
dlitw o Powołania kapłańskie, zakonne i misyjne.  

◆ W ramach inicjatywy Przemyskie Pola Nadziei, Rycerskie i Szpitalne 
Bractwo św. Łazarza z Jerozolimy prowadziło przed tygodniem kwestę 
na Centrum Hospicyjno-Opiekuńcze Betania im. Rodziny Ulmów, po-
wstające przy ul. Słowackiego 89.  
 Organizatorzy akcji dziękują naszej Wspólnocie za przyjęcie i zło-
żone ofiary w sumie 639 zł.  

◆ W czwartek Msza św. o godz. 8.00.  

◆ W najbliższą niedzielę 28 kwietnia w parafii katedralnej rozpocznie 
się peregrynacja obrazu Najświętszego Serca Pana Jezusa. Na uroczy-
stość zaproszona jest również nasza Wspólnota jako część parafii kate-
dralnej.  
 O godz. 18.00, po procesyjnym przeniesieniu obrazu z kościoła  
OO. Franciszkanów do bazyliki, rozpocznie się Msza św. pod prze-
wodnictwem ks. abpa Adama Szala, z aktem zawierzenia parafii Naj-
świętszemu Sercu Pana Jezusa. Po Mszy św. będzie miała miejsce ado-
racja, a o godz. 21.00 – Msza św. w intencji o nowe powołania kapłań-
skie, zakonne i misyjne.  
 W poniedziałek, 29 kwietnia: 
10.00 – Msza św. w intencji chorych i starszych; po niej adoracja 
13.00 – adoracja i modlitwy dzieci szkolnych 
15.00 – Koronka do Bożego Miłosierdzia 
16.30 – Msza św. na zakończenie peregrynacji, procesyjne odprowa-
dzenie obrazu do samochodu kaplicy i przewiezienie do parafii w Kra-
siczynie.  
 Tytułem przygotowania do peregrynacji, zachęcamy do podjęcia 
duchowych darów – kartki są wyłożone na bocznych ołtarzach w kate-
drze. Można zaznaczyć wybraną propozycję lub wpisać własną. Zo-
staną one ofiarowane w procesji z darami podczas Mszy św. w dniu 
przyjęcia obrazu.  



 

◆ Za wszystkich Dobroczyńców modlimy się szczególnie w każdą 
środę, prosząc, by Bóg wynagrodził za każdy dar potrzebnymi łaskami, 
opieką i błogosławieństwem dla nich i ich rodzin. 
 

Z dzisiejszej liturgii słowa 
  
 Jezus powiedział:  
Ja jestem dobrym pasterzem i znam owce moje, a moje Mnie znają, po-
dobnie jak Mnie zna Ojciec, a Ja znam Ojca. Życie moje oddaję za owce. 
Mam także inne owce, które nie są z tej zagrody. I te muszę przyprowa-
dzić, i będą słuchać głosu mego, i nastanie jedna owczarnia, jeden pa-
sterz. Dlatego miłuje Mnie Ojciec, bo Ja życie moje oddaję, aby je znów 
odzyskać. Nikt Mi go nie zabiera, lecz Ja sam z siebie je oddaję.  

(J 10,14-18a) 
 

W trosce o formację 
 

Zorganizowali wesele bez alkoholu. 
„Usłyszeliśmy, że nie szanujemy gości” 

 
Joanna i Mirosław Haładyjowie: Kiedy podjęliście decyzję, że wasze 
wesele będzie bezalkoholowe? 
Aleksandra i Adrian Miżejewscy: Od samego początku naszej znajo-
mości rozmawialiśmy o tym, że nie chcemy alkoholu w naszym życiu. 
Kiedy tylko zaczęliśmy planować wesele, brak alkoholu był dla nas 
czymś oczywistym. Byliśmy w tym jednomyślni i to naprawdę wiele 
ułatwiło. 
Czy uczestniczyliście wcześniej w weselu bezalkoholowym? 
Nie, nie uczestniczyliśmy w takim weselu. Nawet nie znaliśmy nikogo, 
kto w takim uczestniczył. Jednak czytaliśmy o doświadczeniach innych 
osób, które były gośćmi na takich uroczystościach. Były zachęcające. 
Powiedzieliście o swoim osobistym stosunku do alkoholu. Czy 
były jeszcze jakieś inne powody, dla których wasze wesele było 
bezalkoholowe? 
Tak, jesteśmy abstynentami. Nigdy nie piliśmy alkoholu, nawet okazyj-
nie. Taki styl życia wybraliśmy, taki też promujemy. Poza tym wesele 



 

to taki moment, kiedy po raz pierwszy, jako nowa rodzina, podejmowa-
liśmy gości. Zwłaszcza w tak szczególnym momencie nie chcieliśmy ro-
bić nic wbrew sobie.  
Jak rodzina i wasi goście zareagowali na waszą decyzję? 
Reakcje były różne. Informowaliśmy gości podczas zapraszania o tym, 
że na weselu nie będzie alkoholu. Część osób zaakceptowała to od razu, 
ale były osoby, które próbowały nas przekonać do zmiany decyzji. Sły-
szeliśmy argumenty o tym, że nikt się nie będzie dobrze bawił, że alko-
hol jest potrzebny, że to wstyd nie podać alkoholu… Ale trzymaliśmy 
się swojej decyzji.  
Jak wspominacie swoje wesele? 
Uważamy, że było udane! Goście naprawdę dobrze się bawili, a brak 
alkoholu raczej im nie doskwierał. Nie sprawdziły się przypuszczenia 
sceptycznie nastawionych osób o tym, że przyjęcie weselne będzie 
nudne, sztywne i smutne. Okazało się, że można się świetnie bawić, nie 
mając procentów we krwi. Parkiet niemal cały czas był pełen. 
Czy nie żałujecie swojej decyzji?  
Oczywiście, nie żałujemy decyzji i dziś podjęlibyśmy taką samą. Wesele 
bez alkoholu u części osób przełamało schematyczne myślenie, że do-
bra zabawa musi być oparta na wysokoprocentowych napojach. Sami 
nam później o tym mówili. My, jako małżeństwo, rozpoczęliśmy 
wspólne życie, trzymając się od początku wyznawanych przez nas war-
tości – a jedną z nich jest życie w trzeźwości.  
 Wciąż idziemy tą drogą. W naszym domu nikt nie spożywa alko-
holu. Na organizowanych przez nas uroczystościach nie ma nawet 
„symbolicznego” szampana. Tego bezalkoholowego też nie, ponieważ 
nie widzimy potrzeby, by kształcić w sobie i w naszych dzieciach tego 
typu nawyki. Nie zrobiliśmy niczego, co zaprzeczało ważnym dla nas 
wartościom. 
Co powiedzielibyście parom, które przygotowują przyjęcia we-
selne czy rodzinne? 
Przede wszystkim: podejmijcie taką decyzję, jaka dla was będzie naj-
lepsza. Byliśmy przez niektórych krytykowani za to, że ograniczamy 
wolność dorosłych ludzi. My się z tym nie zgadzamy – dać gościom 
wszystko, co najlepsze, to jednocześnie nie dać tego, czego nie uwa-
żamy za dobre. Taką wyznajemy zasadę.  
(https://pl.aleteia.org/2024/04/15/zorganizowali-wesele-bez-alkoholu-uslyszelismy-ze-nie-sza-
nujemy-gosci/) 


